
Zápis č. 37. 

ze zasedání zastupitelstva městyse Přídolí č. 37 dne 02.06.2022 
                      

Zahájení: 19:00                      

Přítomni: 9, dle presenční listiny   

Omluveni: 2 

Neomluveni: 0 

Předsedající: p. Ing. Vítězslav Jílek, starosta 

Ověřovatelé zápisu: paní Hana Fleischhansová, pan Jan Valicsek 
 

Program:   

01. Schválení programu zasedání zastupitelstva městyse  - počet zastupitelů 

02. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

03. Rekonstrukce kuchyně ZŠ a MŠ Přídolí 

04. Žádost o příspěvek na pořízení konvektomatu pro kuchyni ZŠ a MŠ Přídolí 

05. Žádost o prodej pozemku k.ú. Všeměry 

06. Prodej pozemku v k.ú. Malčice - Osek 

07. Program Regenerace brownfieldů pro podnikatelské využití 

08. Návrh Smlouvy o budoucí dohodě o převzetí stavby 

09. Žádost o finanční příspěvek na uniformy pro nové členy JSDH Přídolí 

10. Návrh smlouvy o smlouvě budoucí na zřízení věcného břemene na   

      pozemku 2122/1k.ú. Přídolí 

11. Žádost o prodej části pozemku k.ú. Spolí 

12. Žádost o bezplatnou výpůjčku zasedací místnosti Úřadu městyse 

13. Návrh smlouvy o směně pozemků 

14. Návrh smlouvy o smlouvě budoucí „Přídolí parc. 137/4 – NN“ 

15. Putovní kino 

16. POV 2022 Jihočeského kraje 

17. Svatovavřinecká pouť 2022 

18. Různé 

      a) Návrh na přijetí příspěvku Jihočeského kraje – Podpora školství 

      b) Návrh na přijetí příspěvku Jihočeského kraje – Neinvestiční dotace jednotek SDH  

      c) Návrh na schválení geometrických plánů pro bezúplatný převod pozemků   

          od SPÚ ČR 

      d) Informace k rekonstrukci „Spolkového domu č.p. 2“ 

      e) LDO Přídolí  - informace k dotovanému dřevu občanům Přídolí 

19. Diskuze       

 

Zahájení 

V úvodu zasedání předsedající konstatoval nadpoloviční účast členů, zasedání je usnášení schopné. 

K zápisu č. 36 ze dne 24.03.2022 nebylo dotazů. 
 

ad 1) Předsedající přednesl navržený program rozšířený v bodě 18. Různé o a) Návrh na přijetí příspěvku 

Jihočeského kraje – Podpora školství, b) Návrh na přijetí příspěvku Jihočeského kraje – Neinvestiční 

dotace jednotek SDH, c) Návrh na schválení geometrických plánů pro bezúplatný převod pozemků od 

SPÚ ČR, d) Informace k rekonstrukci „Spolkového domu č.p. 2“, e LDO Přídolí  - informace 

k dotovanému dřevu občanům Přídolí. 
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo po projednání schvaluje program jednání zastupitelstva rozšířený v bodě 

18. Různé o a) Návrh na přijetí příspěvku Jihočeského kraje – Podpora školství, b) Návrh na přijetí 

příspěvku Jihočeského kraje – Neinvestiční dotace jednotek SDH, c) Návrh na schválení geometrických 

plánů pro bezúplatný převod pozemků od SPÚ ČR, d) Informace k rekonstrukci „Spolkového domu č.p. 

2“, e LDO Přídolí  - informace k dotovanému dřevu občanům Přídolí. 

pro: 9    proti: 0             zdržel se: 0 

Usnesení 2022-37-01 bylo schváleno.  



ad 2) Předsedající určil zapisovatelem p. Vítězslava Jílka a ověřovatele zápisu paní Hanu Fleischhansovou 

a pana Jana Valicska. 

 

ad 3) Starosta předložil návrh rozpočtového opatření z přebytku hospodaření minulých let, které pokryje 

práce spojené s instalací nových spotřebičů v kuchyni ZŠ a MŠ Přídolí. Elektro revizní technik označil za 

nezbytnou výměnu hlavního rozvaděče pro kuchyni, školku, tělocvičnu. V případě zachování stávajícího 

stavu nepůjde udělat revize na nové spotřebiče. Dále budou potřeba provést menší práce spojené s rozvody 

vody, odpady, zednické práce spojené se začištěním.  Celkem ve výši 320.000,- s DPH, z toho výměna 

elektroinstalace za 180.000,- s DPH. Dále starosta navrhuje schválit dofinancování k obdržené dotaci ve 

výši 217.000,- Kč k obdržené dotaci 783.237,- Kč. Přítomná ředitelka ZŠ a MŠ Přídolí p. Mgr. Jana 

Jarošová zastupitele požádala o schválení navrhovaných prací a oprav. Zdůvodnila jejich potřebnost.  

 

Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse po projednání schvaluje navržené nezbytné opravy a práce 

související s výměnou vybavení kuchyně. Celkem ve výši 320.000,- s DPH, z toho výměna elektroinstalace 

za 180.000,- s DPH. Schvaluje dofinancování k obdržené dotaci ve výši 217.000,- Kč k obdržené dotaci 

783.237,- Kč. Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření na pokrytí nákupu vybavení kuchyně a 

provedení nezbytných souvisejících prací z přebytku hospodaření minulých let.  

pro: 9    proti: 0             zdržel se: 0 

Usnesení 2022-37-03 bylo schváleno.  

 

ad 4) Starosta předložil žádost ředitelky ZŠ a MŠ Přídolí p. Mgr. Jany Jarošové o navýšení příspěvku na 

provoz, který by pokryl část nákladů na nákup konvektomatu. Nabídka na nákup konvektomatu činí 

225.000,- s DPH. Část finančních prostředků by hradila škola z investičního fondu, kde je nyní 141.330,94 

Kč.  Nákup konvektomatu se měl realizovat až v druhé etapě výměny vybavení kuchyně. Jeho nákup by 

umožnil zrušení stávajících sporáků, které vyžadují rozehřátí několik hodin před začátkem přípravy jídla. 

Paní ředitelka ukázala zastupitelům fotografie současného stavu.  

 

Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse po projednání schvaluje příspěvek do investičního fondu 

příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Přídolí ve výši 90.000,- Kč na nákup konvektomatu a to z přebytku 

hospodaření minulých let.  

pro: 9    proti: 0             zdržel se: 0 

Usnesení 2022-37-04 bylo schváleno.  

 

ad 5) Starosta předložil žádost o prodej pozemků p.č. 167/6 a 167/4 k.ú. Všeměry, kterou zaslali p. Lukáš 

Borek a p. Zdeněk Fornbaum, za účelem výstavby k trvalého bydlení. Tyto pozemky jsou v územním plánu 

vedeny jako stavební. Starosta navrhl schválit záměr prodeje a nechat zpracovat odhad ceny pozemků. 

Zastupitel p. Zdeněk Macek, řekl, že by bylo vhodné nejdříve pozemky rozdělit a pak prodávat konkrétní 

parcelní čísla. Zastupitelé k tomuto tématu vedli intenzivní diskuzi. Slovo dostal přítomný p. Lukáš Borek 

a p. Zdeněk Fornbaum. Oba sdělili důvody své žádosti a představili záměr výstavby domů k trvalému 

bydlení.  

 

Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse po projednání vyzývá žadatele, aby zpracovali svoji představu 

dělení pozemků a předložili ji k projednání zastupitelstvu městyse. Zastupitelstvo pověřuje starostu, aby 

předložil autorizovaný odhad ceny pozemků.   

pro: 9    proti: 0             zdržel se: 0 

Usnesení 2022-37-05 bylo schváleno.  
 

ad 6) Starosta znovu předložil žádost p. Michaela Hartla, Pivovarská 77, Černý Dub 37001 o prodej 

obecního pozemku p.č. 2522/2 k.ú. Malčice-Osek za účelem výstavby rodinného domu. Zastupitelstvo 

schválilo záměr prodeje svým usnesením 2022-35-05. Během lhůty pro zveřejnění záměru nikdo jiný o 

pozemek neprojevil zájem. Starosta navrhuje pozemek prodat p. Michaelu Hartlovi, Pivovarská 77, Černý 

Dub, 37001, za cenu jako byl prodán sousední pozemek dle autorizovaného odhadu, tedy 302,- Kč za m2.  

 

Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse po projednání pověřuje starostu zajistit aktuální autorizovaný 

odhad ceny pozemku. 

pro: 8   proti: 0             zdržel se: 1 

Usnesení 2022-37-06 bylo schváleno.  



ad 7) Starosta předložil informaci, že městysi Přídolí byla předběžně udělena dotace na výstavbu obecního 

pohostinství a sálu z programu Regenerace brownfieldů pro podnikatelské využití. Udržitelnost je 5 let. Po 

tuto dobu nemusí mít pohostinství stálého nájemce, obec musí prokázat, že se snažila prostory pronajmout 

např. inzerátem. Přislíbená výše dotace je 23.081.500.- Kč. Předpokládané náklady jsou 30 mil. Kč bez 

DPH. Návrh pohostinství v této stavbě je upravený dle požadavku ZM na sezení pro 32 lidí. Hlavní 

podmínkou přidělení dotace je, že budova musí být pasivní a dvacet procent roční spotřeby energie musí 

být získáno obnovitelných zdrojů, tedy fotovoltaiky. Aktuálně se přepracovává projekt, aby splňoval tyto 

požadavky. Starosta navrhuje schválit pokračování příprav pro stavební povolení. Dle finálního rozpočtu 

následně hlasovat pro přijetí nebo nepřijetí dotace. Protože je možné, že požadavky na pasivitu stavby tuto 

stavební akci tak prodraží, že i s dotací bude výstavba neekonomická.  

 

Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse po projednání pověřuje starostu k pokračování přípravy projektu 

výstavby obecního pohostinství a sálu. 

pro: 9   proti: 0                      zdržel se: 0 

Usnesení 2022-37-07 bylo schváleno.  

 

ad 8) Starosta předložil návrh Smlouvy o budoucí dohodě o převzetí stavby. Jedná se o předání 

autobusového zálivu do majetku Jihočeského kraje. Zastupitelstvo záměr předání stavby již schválilo 

usnesením 2022-34-05. Starosta navrhuje návrh smlouvy schválit. 

 

Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse po projednání návrh Smlouvy o budoucí dohodě o převzetí stavby 

Jihočeským krajem. Návrh dohody je přílohou tohoto usnesení. 

pro: 9   proti: 0             zdržel se: 0 

Usnesení 2022-37-08 bylo schváleno.  

 

ad 9) Starosta předložil žádost velitele JSDHO p. Lukáše Opelky o finanční příspěvek na polovinu nákladů 

na pořízení slavnostních uniforem pro dva nové členy jednotky, tj. ve výši 2565,- Kč pro každého nového 

člena. Starosta navrhuje žádost schválit.  

 

Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse po projednání schvaluje dar pro pana Ladislava Píska a pana 

Josefa Píska ml. na pořízení slavnostních hasičských uniforem ve výši 2565,- Kč pro každého.  

pro: 9   proti: 0             zdržel se: 0 

Usnesení 2022-37-09 bylo schváleno.  

 

ad 10) Starosta předložil návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti na pozemku p.č. 2122/1 

k.ú. Přídolí. Návrh smlouvy předkládá p. Miroslav Krulický, Přídolí 58, za účelem napojení budoucího 

objektu na kanalizaci. Starosta navrhuje návrh schválit za úplatu 2000,- Kč bez DPH, jako u ostatních 

věcných břemen.  

 

Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse po projednání schvaluje návrh smlouvy o smlouvě budoucí o 

zřízení služebnosti na pozemku p.č. 2122/1 k.ú. Přídolí s p. Miroslavem Krulickým, Přídolí 58, za úplatu 

2000,- Kč bez DPH. Návrh smlouvy je přílohou tohoto usnesení.  

pro: 9   proti: 0             zdržel se: 0 

Usnesení 2022-37-10 bylo schváleno.  

 

ad 11) Starosta předložil žádost o prodej části pozemku 1739/1 v k.ú. Spolí, kterou zaslali p. Rudolf 

Karásek Spolí 29 a paní Zuzana Matejková, Eliášova 761/46 Praha 6. Jedná se o část návsi Spolí. Starosta 

navrhuje žádost zamítnout. Obec komunikace a veřejná prostranství dlouhodobě neprodává.   

 

Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse Přídolí po projednání zamítá žádost o koupi části pozemku 1739/1 

v k.ú. Spolí, kterou zaslali p. Rudolf Karásek Spolí 29 a paní Zuzana Matejková, Eliášova 761/46 Praha 6. 

o prodej části pozemku 1739/1 v k.ú. Spolí. 

pro: 9   proti: 0             zdržel se: 0 

Usnesení 2022-37-11 bylo schváleno.  

 



ad 12) Starosta předkládá žádost o bezplatnou výpůjčku zasedací místnosti Úřadu městyse za účelem 

konání rodinné oslavy dne 15.10.2022, kterou zaslal p. František Kamera, Přídolí 17. Starosta navrhuje 

žádost schválit.  

 

Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse po projednání schvaluje žádost o bezplatnou výpůjčku zasedací 

místnosti Úřadu městyse za účelem konání rodinné oslavy dne 15.10.2022, kterou zaslal p. František 

Kamera, Přídolí 17. 

pro: 9   proti: 0             zdržel se: 0 

Usnesení 2022-37-12 bylo schváleno.  

 

ad 13) Starosta předložil návrh směnné smlouvy s manželi Varteckými, jako majiteli nemovitosti čp. 27, 

na pozemku 168/10 k.ú. Přídolí a městysem Přídolí. Záměr směny a geometrický plán schválilo 

zastupitelstvo usnesením 2022-35-09. Starosta navrhuje návrh smlouvy schválit.  

 

Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse po projednání schvaluje návrh směnné smlouvy s manželi 

Varteckými, jako majiteli nemovitosti čp. 27, na pozemku 168/10 k.ú. Přídolí a městysem Přídolí. Návrh 

smlouvy je přílohou tohoto usnesení.  

pro: 9   proti: 0             zdržel se: 0 

Usnesení 2022-37-13 bylo schváleno.  

 

ad 14) Starosta předložil návrh smlouvy o smlouvě budoucí se Seterm CB za účelem zřízení přípojky 

„Přídolí parc. 137/4 – NN“. Za náhradu 4800,- bez DPH. Starosta navrhuje návrh schválit.   

 

Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse po projednání schvaluje návrh smlouvy o smlouvě budoucí se 

Seterm CB za účelem zřízení přípojky „Přídolí parc. 137/4 – NN“. Za náhradu 4800,- bez DPH. Uložení 

kabelu musí být tak hluboko, aby v budoucnu přes něj mohla být realizována komunikace. Návrh smlouvy 

je přílohou tohoto usnesení.  

pro: 9   proti: 0             zdržel se: 0 

Usnesení 2022-37-14 bylo schváleno.  

 

ad 15) Starosta předložil žádost o zvážení nabídky na Putovní kino. Starosta navrhuje nabídku odmítnout 

a realizovat projekci svépomocí jako v minulých letech.    

 

Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse po projednání neschvaluje nabídku na Putovní kino. 

pro: 9   proti: 0             zdržel se: 0 

Usnesení 2022-37-15 bylo schváleno.  

 

ad 16) Starosta předložil informaci, že z Programu POV 2022 JcK městys obdržel dotaci ve výši 216.000,- 

Kč na projekt „Snížení energetické náročnosti VO“. Jedná se výměnu hlav VO za LED technologii. 

Celkový rozpočet akce počítal s náklady 505.000 s DPH. Starosta navrhuje dotaci přijmout a zahájit práce 

na projektu. 

 

Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse po projednání schvaluje přijetí dotace z Programu POV 2022 JcK 

ve výši 216.000 Kč na projekt „Snížení energetické náročnosti VO“. Pověřuje starostu podpisem smlouvy 

o přijetí příspěvku a zahájit poptávkové řízení. 

pro: 9   proti: 0             zdržel se: 0 

Usnesení 2022-37-16 bylo schváleno.  

 

ad 17) Předsedkyně kulturního výboru paní Marie Pavlisová předložila návrh schválení programu pouťové 

zábavy 13-14. srpna 2022. Program by byl rozdělen na oba dny. Po zkušenostech z minulých let je program 

rozdělen pro různé věkové kategorie do obou dnů. Náklady na program včetně zapůjčení velkého pivního 

stanu, podia a ozvučení činí 150.000,- Kč.  

 

 

 



Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse po projednání schvaluje návrh programu Svatovavřinecké pouti 

2022. Schvaluje rozpočtové opatření ve výši 150.000,- Kč z přebytku hospodaření minulých let na pokrytí 

nákladů této kulturní akce. Pověřuje starostu zjistit, zda nemůže v neděli 14. srpna začít program nejméně 

o hodinu dříve. 

pro: 8   proti: 0             zdržel se: 1 

Usnesení 2022-37-17 bylo schváleno.  
 

ad 18) Různé: 

a) Starosta předložil návrh na přijetí příspěvku od Jihočeského kraje –  „Podpora školství“, 1. výzva 

pro rok 2022 ve výši  66.114,- Kč.  Starosta navrhuje žádost schválit. 
 

Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse po projednání schvaluje návrh na přijetí příspěvku od 

Jihočeského kraje –  „Podpora školství“, 1. výzva pro rok 2022 ve výši  66.114,- Kč.  Pověřuje 

starostu podpisem smlouvy. Schvaluje rozpočtové opatření ve výši 120.000,- Kč na pořízení 

vybavení do projektu z přebytku hospodaření minulých let. 

pro: 9   proti: 0             zdržel se: 0 

Usnesení 2022-37-18a bylo schváleno.  
 

b) Starosta předložil návrh na přijetí příspěvku od Jihočeského kraje – Neinvestiční dotace jednotek 

SDH ve výši  51.000,- Kč.  Starosta navrhuje žádost schválit. 
 

Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse po projednání schvaluje návrh na přijetí příspěvku od  

Jihočeského kraje –  Neinvestiční dotace jednotek SDH ve výši  51.000,- Kč.  Pověřuje  

starostu podpisem smlouvy. Schvaluje rozpočtové opatření ve výši 90.000,- Kč na pořízení  

vybavení do projektu z přebytku hospodaření minulých let. 

pro: 9   proti: 0             zdržel se: 0 

Usnesení 2022-37-18b bylo schváleno.  
 

c) Starosta předložil návrh na schválení geometrických plánů a seznamu pozemků pro podání 

žádosti o bezúplatný převod pozemků od SPÚ ČR. Starosta navrhuje návrh schválit. 
 

Návrh Usnesení: Zastupitelstvo městyse po projednání schvaluje geometrické plány a seznam 

parcelních čísel pozemků pro podání žádosti o bezúplatný převod pozemků od SPÚ ČR. 

Geometrické plány a seznam parcelních čísel pozemků jsou přílohou tohoto usnesení.  

pro:9   proti: 0             zdržel se: 0 

Usnesení 2022-37-18c bylo schváleno.  
 

d) Starosta informoval zastupitele o průběhu opravy obecní budovy čp. 2. 
 

Zastupitelstvo bere informace na vědomí. 

 

e) Starosta informoval zastupitele, že ztráta LDO Přídolí z dotovaného dřeva občanům Přídolí, 

Mirkovic a Omlenice, vzhledem k značnému zájmu o dřevo,  dosáhla 500.000,- bez DPH. Tato 

částka se již negativně promítá do hospodaření LDO Přídolí. Představenstvo LDO Přídolí navrhuje, 

aby ztráta byla přefakturována na jednotlivé obce dle počtu občanů jednotlivých obcí, kteří dostali 

slevu.   
 

Zastupitelstvo bere informace na vědomí. 

 

ad 19) Diskuze    Bez diskuze. 
 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 20:25 hod. 

 

Ověřil:   pan Hana Fleischhansová .................................. 

              pan Jan Valicsek ................................. 

                                

Zápis ověřen  :                                             Vítězslav Jílek 

     starosta 


